



W E N D E L

PRESS RELEASE – OCTOBER 14, 2021

COMMUNIQUE – 14 OCTOBRE 2021

Information about IHS Holding Limited Information à propos d'IHS Holding Limited

IHS Holding Limited announced today the pricing of its initial public offering on the New York Stock Exchange, at a public offering price of \$21.00 per share.

The ordinary shares are expected to begin trading on the New York Stock Exchange on October 14, 2021 under the ticker symbol "IHS".

Wendel currently owns 62,975,396 shares of IHS Holding Limited (in addition to the 12,374,657 shares managed by Wendel for third parties) and will not sell any shares in the offering.

IHS Holding Limited a annoncé ce jour la fixation du prix de son introduction en bourse à la bourse de New York (NYSE), à 21,00 USD par action.

Les actions ordinaires de la société devraient débiter leur cotation au New York Stock Exchange le 14 octobre 2021, sous le symbole « IHS ».

Wendel détient aujourd'hui 62 975 396 actions IHS Holding Limited (en complément des 12 374 657 gérées par Wendel pour des tiers), et ne cédera pas d'actions au cours de cette introduction en bourse.

The offering is being made only by means of a prospectus. A copy of the final prospectus relating to this offering, when available, may be obtained from any of the following sources:

- Goldman Sachs & Co. LLC, Attention: Prospectus Department, 200 West Street, New York, New York 10282, via telephone: 1-866-471-2526, or via email: prospectus-ny@ny.email.gs.com;
- J.P. Morgan Securities LLC, c/o Broadridge Financial Solutions, 1155 Long Island Avenue, Edgewood, New York 11717, or by telephone at: 1-866-803-9204, or by email at: prospectus-eg_fi@jpmchase.com;
- or
- Citigroup Global Markets Inc., c/o Broadridge Financial Solutions, 1155 Long Island Avenue, Edgewood, New York 11717, or by telephone at: 1-800-831-9146.

A registration statement on Form F-1 relating to the offering has been filed with, and was declared effective by, the U.S. Securities and Exchange Commission. This press release does not constitute an offer to sell or the solicitation of an offer to buy these securities, nor shall there be any sale of these securities in any state or jurisdiction in which such offer, solicitation or sale would be unlawful prior to registration or qualification under the securities laws of any such state or jurisdiction.

Cette offre est faite uniquement au moyen d'un prospectus. Une copie du prospectus définitif relatif à cette offre, peut être obtenu auprès de l'une des sources suivantes :

- Goldman Sachs & Co. LLC, Attention: Prospectus Department, 200 West Street, New York, New York 10282, téléphone: 1-866-471-2526, ou email: prospectus-ny@ny.email.gs.com;
- J.P. Morgan Securities LLC, c/o Broadridge Financial Solutions, 1155 Long Island Avenue, Edgewood, New York 11717, téléphone: 1-866-803-9204, ou email: prospectus-eg_fi@jpmchase.com; or
- Citigroup Global Markets Inc., c/o Broadridge Financial Solutions, 1155 Long Island Avenue, Edgewood, New York 11717, téléphone: 1-800-831-9146.

Un document d'enregistrement américain (registration statement on Form F-1) a été déposé auprès de la SEC (*US Securities and Exchange Commission*) et a été déclaré effectif par celle-ci. Ce communiqué de presse ne constitue pas une offre de vente ou la sollicitation d'une offre d'achat de ces titres, et il n'y aura aucune vente de ces titres dans un État ou une juridiction où une telle offre, sollicitation ou vente serait illégale avant l'enregistrement ou la qualification au titre des lois sur les valeurs mobilières de cet État ou de cette juridiction.
